
ZAPISNIK ŽPS – 16.5.2022 

 

 

Prisotni: 

Župnik, Miha Bevk, Matic Mušič, Katja Rebolj, Marjana Šuštar Bregar, Mateja Cimerman, Roman 

Cimerman, Franci Banko 

Odsotni: Danica Ložar 

 

Dnevni red: 

1. Molitev 

2. Pregled praznovanja sv. Florijana: ocene, prihodnost, … 

3. Dogodki pred nami: 

a. sklep verouka 

b. nedeljske svete maše čez poletje 

c. župnijski piknik 

4. Razno 

5. Sklep 

 

PREGLED PRAZNOVANJA SV. FLORIJANA 

S strani gospoda župnika smo bili člani ŽPS spodbujeni, da podamo svoja konkretna videnja na 

praznovanje sv. Florijana. Tako smo imeli v sredo, 4. maja, dan celodnevnega češčenja med 8. in 18. 

uro. Takšna praksa bo v veljavi tudi naprej, saj se 24urno češčenje v naši župniji ne prime – večkrat 

Jezus sameva sam v cerkvi, ker ni obiska in molilcev. Tudi seznami za vpis zadaj, kdo bo kdaj prisoten v 

cerkvi, je bolj kot ne običajno prazen z nekaj izjemami. 

Zvečer ob 18. uri je bil sklep češčenja, obiskali so nas romarji s Homca. Člani ŽPS smo si bili enotni, da 

je bilo praznovanje v četrtek izredno lepo, veliko je bilo romarjev. Tudi pogostitev na župnijskem 

dvorišču je bila lepo izvedena, odziv pridnih gospodinj, ki so napekle pecivo in druge dobrote, je bil 

izvrsten. Pri tem se je župnik zahvalil redni ekipi, ki je pomagala po maši pri strežbi in organizaciji 

pogostitve. Izpostavljeno je bilo tudi to, kar se sicer opaža tudi zadnja leta, da je bil pri sv. maši nizek 

obisk trzinskih faranov, kar meče slabo luč na življenje župnije in očitno sv. Florijan ni v naši sredi, to 

pa potem za sabo potegne tudi vprašanje osebne vere ipd. Ne glede na vse je bilo v cerkvi še dovolj 

prostora za trzince, zato ne moremo govoriti, da so romarji s Homca povsem zasedli cerkev in izrinili 

trzinske farane iz cerkve. 

Glede gasilske svete maše na florijanovo nedeljo je bilo izrečenih nemalo pripomb. Tudi sam sestanek 

s predsednikom PDG Trzin ter predstavnikom občine bi se lahko odvil nekoliko prej kot se je (na soboto, 

7. aprila, točno 4 tedne pred florijanovo nedeljo). Pri sveti maši je bilo v cerkvi prisotnih le za vzorec 

trzinskih gasilcev, veliko pa je bilo zunaj, med njimi tudi vidnejši člani, ki bi po svojem činu/nazivu morali 

biti v cerkvi in bi s tem morali že zaradi svoje funkcije vsaj navzven (če že na notri ne) izkazati več 

spoštovanja do sv. Florijana, do povabljenih gasilcev iz drugih društev in faranov, ob tem bi bili lahko s 

tem tudi sami večji vzor (mlajšim) domačim gasilcem, da se na tak praznik pride v cerkev. Tako pa so 

skupaj z njimi (z izjemo tistih nekaj, ki so sedeli v cerkvi) stali zunaj pred cerkvijo in čakali, da gremo 

čimprej v šalonu nazaj proti gasilnemu domu. Takšen odnos se sicer že leta opaža tudi na pogrebih 



podpornih članov, ali pa kar članov samih, ko glavnina prisotnih gasilcev običajno ostane zunaj, redki 

so taki, ki spemljajo sv. mašo v cerkvi od začetka do konca. Ob tem opažamo, da gasilci z drugih, 

sosednjih društev, s tem nimajo vidnejših problemov – v Trzin priromajo v prvi vrsti zaradi sv. Florijana 

in so skupaj (v večini) s predstavniki društev prisotni v cerkvi. V nasprotnem primeru se je sicer za 

vprašati, ali ima sploh še smisel imeti gasilske svete maše na florijanovo nedeljo (v Sloveniji je v Trzinu 

najstarejša tradicija gasilskih maš) na tak način kot je to navada, in kaj takšna maša pomeni domačim 

gasilcem ter kako zadevo peljati naprej, saj takšen odnos (kot se izkazuje v zadnjih letih) konec koncev 

meče slabo luč na društvo samo, kot tudi župnijo. 

Glede petja na florijanovo nedeljo je bila dana pobuda, da bi lahko imela mešani pevski zbor in 

mengeška godba po predhodnem dogovoru organista v Trzinu in vodjo godbe nekakšne vrste vajo, zato 

da bi pri slovesnosti vse potekalo bolj gladko. Je pa ob tem razumljivo, da takšna izvedba petja in igranja 

ni preprostra, saj godba s kapelnikom in dirigentom Dimitrijem sedi v Depali kapeli in je ob tem močno 

utežena vidna komunikacija  na relaciji med zborom na koru in Dimitrijem. Morda v prihodnje nekoliko 

več pogovorov in usklajevanj na relaciji organist – Dimitrij. 

 Komentar k zapisniku: Organist Franci je bil v kontaktu z Dimitrijem iz Mengeške godbe in oba 

sta se strinjala, da bi imeli skupaj eno vajo pred prihodnjo florijanovo nedeljo v godbenem domu v 

Mengšu. 

 

DOGODKI PRED NAMI 

Gospod župnik je člane ŽPS seznanil z dogodki, ki se bližajo: 

- sklep verouka zadnjo nedeljo v maju, tj. 29.5., ko veroučenci prejmejo spričevala, ob tem so že 

znani datumi za vpis v novo veroučno leto (ponedeljek 30.5., četrtek 2.6., petek 3.6.) 

- 31. maja bo sklep šmarnic 

- župnijski piknik za vse župnijske sodelavce 12. junij ob 12. uri. Prijave za piknik, zaradi lažje 

organizacije, do vključno 6. junija  

- v četrtek, 16. junija, bo praznik Svetega Rešnjega Telesa in Krvi. Od 15. ure naprej bo 

izpostavljeno Najsvetejše v češčenje, ob 18. uri bo sv. maša, po njej pa procesija po običajni 

poti. Po procesiji pogostitev na župnijskem dvorišču. 

- v nedeljo, 19. junija, bo gospodarski ofer pred oltarjem – bo pa potrebno začetki razmišljati 

tudi o novih vratih na župnijski cerkvi 

- s prvo nedeljo v juniju bodo nedeljske maše samo ob 9. uri 

 

Nedeljske svete maše čez poletje 

Kot prejšnja leta bodo tudi letos čez poletje vse nedeljske sv. maše ob 9. uri. Potreba po tem se kaže 

predvsem v tem, da je število nedeljnikov pri vsaki maši posebej nizko (statistika štetja), ob tem pa je 

cerkev zato na pol prazna. Z eno nedeljsko mašo bomo morda nadaljevali tudi v jeseni, v kolikor nebo 

prišlo do kakšnega novega vala okužb in zato novih ukrepov. 

 

Pod točko razno ni bilo omembe vrednih predlogov ali pripomb. 

Sejo smo zaključili nekaj minut pred 21. uro. 

 


